

အတွဲ 20

Dekalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့၊ မင်္ဂလာပါ။

ပျော်ရွှင်ဖွယ် မင်္ဂလာနှစ်သစ်ပါ။ 2021 ခုနှစ်သစ်တစ်ဖန်ပြန်စနိုင်သည့်အတွက် ကျွန်ုပ် စိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်း ပါဝင်သူများအားလုံးအား 2020 ခုနှစ်ထဲတွင် သင်၏ ဒဏ်ခံနိုင်ရည်၊ အလုပ်ကြိုးစားမှု၊ စိတ်ရှည်မှုနှင့် ရဲရင့်မှုတို့အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ မကြုံစဖူးသော အချိန်များကြားထဲတွင်ပင် ယခုကျောင်းစာသင်နှစ်ပြီးဆုံးရန် အခွင့်အလမ်းကို ကျွန်ုပ်တို့စောင့်မျှော်လင့်ပါသည်။

ပညာရေးသမိုင်းထဲတွင် ယခင်က မည်သည့်အခါမှ မပြုလုပ်ခဲ့ဖူးသည့်အရာများ အတွက် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများကိုလည်း ကျွန်ုပ် ကျေးဇူးတင်ရှိသလို ထို့အတွက် ခရိုင်မှလည်း ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ယခုအပတ်ထဲမှာပင် ကျောင်းများသို့ကွင်းဆင်းလည်ပတ်ကြည့်ရှုခဲ့စဉ်တုန်းက ကျောင်းသို့ပြန်လာနိုင်သည့် ဆရာမများစွာတို့ကို တွေ့ရှိခဲ့သည့်တွက် ကျွန်ုပ် အလွန်ဝမ်းသာမိပါသည်။ များသောအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအပေါ် ကတိကဝတ်ထားရှိခြင်းနှင့် အဆောက်အအုံအစဉ်အဆက်ပြန်လာခြင်း၏ စိတ်လှုပ်ရှားဖွယ်ရာများကို ထုတ်ဖော်ပြောပြခဲ့ကြပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏လည်ပတ်မှုအတွင်း၌ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ ဆိုင်းဘုတ်များ၊ လက်သန့်စင်ဆေးစက်ထားရှိရာနေရာများ နှင့် အွန်လိုင်းဗီဒီယို ဝန်ထမ်း အစည်းအဝေးပွဲများ စသည်များကို ကျွန်ုပ်တို့လေ့လာခွင့် ရရှိခဲ့သည်။ ပေါင်းစပ် လေ့လာသင်ယူမှုသို့ ကျွန်ုပ်တို့ ရှေ့ဆက်ဆောင်ရွက်သွားနေစဉ် သင်၏ စိုးရိမ်မှုများကို ကျွန်ုပ် အမှတ်ထားကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သိမှတ်ပေးပါ။ စိန်ခေါ်မှုများကို ကျွန်ုပ် လျော့မထားလိုပါ။ သို့သော် သင်၏ ကြိုးပမ်းမှုက ကျွန်ုပ်အား အားတက်ပေးပါသည်။

အဆင်သင့်ရှိမှုအား တည်ဆောက်ခြင်း

မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြားပို့ချမှုအတွက် ဘေးကင်းလုံခြုံပြီး ကျန်းမာသော ပတ်ဝန်းကျင်ရှိဖို့ရန်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ထိပ်ဆုံး ဦးစားပေးချက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆောက်အအုံတိုင်း နှင့် ကျောင်းက ဝန်ထမ်းများ နှင့် ကျောင်းသားများအား ဘေးကင်းလုံခြုံသည့် လေ့လာမှုပတ်ဝန်းကျင်ထဲသို့ ပြန်လာရန် အဆင်သင့်ဖြစ် ကြောင်းသေချာစေရန်အလို့ငှါ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုအဖွဲ့မှ အဆောက်အအုံအဆင်သင့်ရှိမှု စံချိန်စံနှုန်းဖြင့် ဆောင်ရွက်နေပါသည်။ DCSD ကျောင်း အဆင်သင့်ရှိမှုတွင် ပါဝင်သည့် စစ်ဆေးမှု သော့ချက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည် -

- တစ်ကိုရေ ကာကွယ်ရေး ကိရိယာ (PPE) နှင့် တစ်ကိုရေ သန့်ရှင်းရေး အသုံးပစ္စည်းများ
- သန့်ရှင်းရေး အသုံးပစ္စည်းများအား ဖြန့်ဝေခြင်း နှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ
- လူမှုရေး အလှမ်းဝေးကွာ ထိုင်ခြင်း နှင့် ကြားခြားထားခြင်း စီစဉ်မှု
- ရေ ရရှိအသုံးပြုမှု
- ရေပိုက်များ နှင့် HVAC စနစ်များ
- COVID-19 ကျောင်း ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ ဆိုင်းဘုတ်များ

ကျောင်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်းအတွက် DCSD မှ အသင်ရိုးနေပြီဖြစ်သလို DCSD အဆောက်အအုံများလည်း ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှု 75% ဌ ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။ အဆောက်အအုံများ အဆင်သင့်ရှိမှုအတွက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိ နေပြီး ခရိုင်မှ အဆောက်အအုံဖြတ်သန်းသွားလာခြင်းတွင် ဦးစီး ဆောင်ရွက်မှု ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်သလို မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြားပို့ချမှုသို့ ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသူ၊သားများ ပြန်သွားပြီး သည့်နောက် လုပ်ရိုးလုပ်စဉ်အသစ်များနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများတွင်လည်း စောင့်ကြည့်စစ်ဆေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

နှစ်သစ်ကူးမတိုင်မီတွင် ဖော်ပြထားခဲ့သည့်အတိုင်း ရောဂါဖြစ်မှုနှုန်းများနှင့် ကျောင်းများအတွင်း၌ COVID-19 ၏ကူးစက်မှု အန္တရာယ်အား လျော့နည်းသွား စေရန် သော့ချက်ကျသည့် ထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာ ငါးချက်ကို ကျောင်းအနေဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် လုပ်ဆောင်နိုင်စွမ်း အပါအဝင် CDC မှ နောက်ဆုံးရလမ်းညွှန်ချက်အပေါ်တွင် အခြေခံ၍ သိပ္ပံပညာသည် တိုးတက်ပြောင်းလဲလာခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါနည်းဗျူဟာများအား အကောင်အထည်ဖော်လုပ်ဆောင်ခြင်းဖြင့် ယခု ကူးစက်မှုကာလအတွင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများနှင့် ပညာသင်ဆရာ ကျောင်းသားများတို့၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုအား သေချာမှုရှိစေနိုင်မည့် သော့ချက် ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။

ထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာများ

စာသင်ကျောင်းအတွင်း COVID-19 ဖြင့် ထိတွေ့ ၊ ကူးစက်နိုင်ခြေ ပမာဏအား ဆက်လက် လျော့ချသွားရန်မှာ CDC ၏ သော့ချက်ကျသည့် ထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာ ငါးချက်မှာ -

- နှာခေါင်းစည်းများအား တစ်သမတ်တည်းနှင့် မှန်ကန်စွာ အသုံးပြုတပ်ဆင်ခြင်း
- လူမှုဆက်ဆံရေး အကွာအဝေးခြားနေခြင်းအား ဖြစ်နိုင်သမျှ အများဆုံးအထိ ပြုလုပ်ခြင်း
- လက်ဆေးခြင်း
- သန့်ရှင်းရေး နှင့် ပိုးသတ်သန့်စင်ခြင်း
- DeKalb ကျန်းမာရေးဘုတ်အဖွဲ့ နှင့်အတူ ပူးပေါင်း၍ ပိုးတွေ့လုနာဖြင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံမှုရှိခဲ့သူများအား ခြေရာခံခြင်း

အဆိုပါ နည်းဗျူဟာများကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသား များအား ယခုပင် လေ့ကျင့်လုပ်ဆောင်ကြရန် ကျွန်ုပ်တို့ အားပေး တိုက်တွန်းပါသည်။ သို့မှသာလျှင် ပြန်ဝင်ရောက်ခြင်းစတင်သည့်အခါ နှာခေါင်းစည်းတပ်ဆင်ခြင်း၊ လူမှုဆက်ဆံရေး အကွာအဝေးခြားနေခြင်း နှင့် လက်ဆေးခြင်းများတို့နှင့် အကျွမ်းတဝင်ရှိမည်ဖြစ်ပြီး ပင်ကိုယ်စရိုက် သဖွယ်ပါသောအကျင့် ဖြစ်လာပါမည်။

CDC မှ ဖော်ပြချက်အရ လက်ဆေးခြင်းသည် ပိုးမွှားများပျံ့နှံ့မှုအား ရပ်တန့်စေရန် နှင့် COVID-19 ဗိုင်းရပ်ပိုးများကူးစက်ပျံ့နှံ့အန္တရာယ်အား လျော့နည်းစေရန် အရေးကြီးသောကြောင့် လက်များကို ဆပ်ပြာနှင့်ရေဖြင့် အနည်းဆုံး 20 စက္ကန့် ကြာဆေးခြင်း သို့မဟုတ် ရေနှင့် ဆပ်ပြာအသင့်မရှိခဲ့ပါက အရက်ပြန်အနည်းဆုံး 60% ပါဝင်သည့် လက်သန့်စင်ဆေးရည် အသုံးပြုခြင်း တို့က နာမကျန်းဖြစ်ခြင်းကို

ဖြစ်ပေါ်စေနိုင်သည့် ပိုးမွှား ပျံ့နှံ့ခြင်းအား လျော့ချစေ ပါသည်။ ရေနွေးနှင့် ရေအေး နှစ်မျိုးစလုံးသည် သင့်လက်ပေါ်မှ ပိုးမွှားများဖယ်ရှားပေးသည့် အရေအတွက်မှာ အတူတူဖြစ်ပါသည်။

COVID-19 ၏ ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုအား ထိန်းချုပ်လျော့ချရန် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများအားလုံးသည် ရောဂါထိန်းချုပ်ရေးနှင့်ကာကွယ်ရေး စင်တာများ (Centers for Disease Control and Prevention (CDC)) နှင့် DeKalb ကောင်တီ ကျန်းမာရေး ဘုတ်အဖွဲ့မှ ပြဋ္ဌာန်းထားသည့် ကျန်းမာရေး လမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ ဖြစ်ပါသည်။ သင့်လျော်သော လက်ဆေးခြင်းနှင့်ပတ်သက်သည့် နောက်ထပ်အချက်အလက်များအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ [CDC ဝဘ်ဆိုတွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။](https://www.dekalbschoolsga.org/school-reopening/safety-protocol/) COVID-19 လုပ်ငန်းလည်ပတ်ဆောင်ရွက်မှု ဆက်စပ် လမ်းညွှန်ချက်အတွက်ကိုမူ ကျေးဇူးပြု၍ <https://www.dekalbschoolsga.org/school-reopening/safety-protocol/> ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။

အလုပ်သမားများနှင့် အလုပ် တာဝန်များ အလှည့်ကျပြောင်းခြင်း

အလုပ်သမားများသည် မိမိတို့၏မိသားစုများအတွက် အကောင်းဆုံးလုပ်ဆောင် နေကြပြီး မိမိတို့၏သုခသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများနှင့် ခရိုင်တို့အား ထောက်ပံ့ပေးရန် မရှိမဖြစ်လိုအပ်ကြောင်းကို ကျွန်ုပ်တို့နားလည်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းတစ်ချို့မှ မိမိတို့၏ အခက်အခဲ တောင်းဆိုမှုကို တင်သွင်းကြသည်။ ၎င်းတို့သည် အဆောက်အအုံ သို့မဟုတ် သင်၏ သတ်မှတ်အလုပ်အချိန်ဇယားသို့ ပြန်သွားခြင်းဖြင့် သင်တွေ့ကြုံနိုင်သည့် သင်မှ တင်ပြသည့် စိုးရိမ်မှုများ သို့မဟုတ် ပြဿနာများ ဖြစ်ပါသည်။ အလုပ်သမားများအားလုံးသည် အခက်အခဲကို တောင်းဆိုနိုင်သည်။ သို့သော်လည်း အလုပ် တာဝန်များ အလှည့်ကျပြောင်းခြင်း (AWA) သည် အလုပ်သမားများ အားလုံးအတွက် တူညီမည် မဟုတ်ပါ။ AWA သည် အလုပ်သမား၏ အခြေခံ တာဝန်ဝတ္တရားများ အပေါ်တွင် အခြေခံသည်။ အကယ်၍ အလုပ်သမား၏ အလုပ်က မျက်နှာချင်းဆိုင်လုပ်ရန် လိုအပ်သည်ဆို ပါက အဝေးမှ အလုပ်လုပ်ခြင်းအား မတိုးချဲ့သင့်ပါ။ အလုပ် အချိန် ဇယား ချိန်ညှိခြင်း သို့မဟုတ် အလုပ် နေရာ/ဧရိယာ အလှည့်ကျပြောင်းခြင်း ကဲ့သို့သော ကွဲပြားခြားနားသည့် ရွေးချယ်မှုတစ်ခုကို စဉ်းစားသင့်သည်။

အရည်အချင်းပြည့်မီသော အလုပ်သမားများသည် အရည်အသွေးပြည့် မီနိုင်ပြီး နေရာထိုင်ခင်းအတွက် မသန်မစွမ်းဖြစ်သည့် အမေရိကန်သားများ အတိတ်ဥပဒေ (ADA) အောက်၌ လျှောက်ထားနိုင်သည်။ ဆေးကုသမှုအခြေအနေ ရှိပြီး ADA နေရာထိုင်ခင်းအတွက် အရည်အသွေးပြည့်မီမှုရှိသည်ဟု ယုံကြည်သည့် အလုပ်သမားများသည် လုပ်ငန်းစဉ်အား စတင်ရန် ADA လျှောက်လွှာကို ဖြည့်စွက်ပြီး ဆေးကုသမှု ထောက်ခံချက်ဖြင့်အတူ ပေးပို့ရပါမည်။ လူသားအရင်းအမြစ်များမှ လျှောက်လွှာတင်သည့် လုပ်ငန်းစဉ် ကာလ တစ်လျှောက်လုံး၌ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရန် ကတိကဝတ်ပြုထားပြီး အတည်ပြုခွင့်ပြုချက်ရရှိပြီဆိုပါက သင့်လျော်သည့်အစီအစဉ်တစ်ခု ပြုလုပ်စတင်မည်ဖြစ်သည်။

စိုးရိမ်မှုများ သို့မဟုတ် မေးခွန်းများ ရှိခဲ့ပါက သင့်အား ချက်ချင်း ကြီးကြပ်မှုပြုသူထံ အသိပေးပါ။ အကယ်၍ သင် ချက်ချင်း ပြန်မလာနိုင်ခဲ့ပါက ခက်ခဲသော ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ် နားလည်ပါသည်။ အကယ်၍ ယာယီ အခက်အခဲ တောင်းဆိုမှုကို သင် တင်သွင်းခဲ့သည်ဆိုပါက သင်၏ စိုးရိမ်မှုများကို ပြန်လည်သုံးသပ်မှုပြုလုပ်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း နှင့် ခရိုင်မှ စဉ်းစားသုံးသပ်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း ကျေးဇူးပြုပြီး စိတ်ချပါ။ အခက်အခဲတောင်းဆိုမှု လျှောက်လွှာများ အားလုံးကို

ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်း ပြုလုပ်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ဖေဖော်ဝါရီလ 2 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်အထိ၊ 30-ရက် ကာလအတွက် ဂုဏ်ပြုပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ဖောင်ပုံစံများသည် [အလုပ်သမား ပေါ်တယ်လ် \(Employee Portal\)](#) အောက်ရှိ လူသား အရင်းအမြစ်များ ဌာနဆိုင်ရာ အရင်းအမြစ်များ စာမျက်နှာ အောက်တွင် ရယူနိုင်ပါသည်။ ဤမကြုံစဖူးသော အချိန်များတွင် ကျွန်ုပ်တို့ လျှောက်လှမ်းနေစဉ် သင်၏ အလုပ်ကြိုးစားမှု နှင့် ဒဏ်ခံနိုင်ရည်မှုများအတွက် ထပ်မံ၍ ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

DCSD မိသားစုများ

ကျွန်ုပ်တို့၏ မိသားစုများအနေဖြင့် ပြန်လည်ဝင်ရောက်ခြင်းက မိမိတို့အတွက် မှန်သော ဆုံးဖြတ်မှု ဟုတ်၊မဟုတ် ဆုံးဖြတ်နေသဖြင့် အရေးကြီးသည့် အဝေးမှနေ လက်တွေ့ လေ့လာသင်ယူမှု၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ခြင်း၊ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ နှင့် နောက်ထပ်သော အရာများတို့အတွက် [ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း ဆိုင်](#) တွင် ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်လက်ပြီး လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။ အဝေးမှနေ အသိုင်းအဝိုင်း အမြင်ဖြည့်သွင်းမှု အစည်းအဝေးအတွက် ဇန်နဝါရီလ 11 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်၊ နံနက် 11:30 နာရီ က ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘုတ်အဖွဲ့ အစည်းအဝေးကိုလည်း ကြည့်ရှုပါရန် ကျွန်ုပ် တိုက်တွန်းနှိုးဆော် အပ်ပါသည်။ မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြားပို့ချမှု နှင့်ပတ်သက်သည့် အရေးကြီးသော နောက်ဆုံးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ပ ပေးအပ်သွားပါမည်။ ဤအစည်းအဝေးကို DeKalb ကောင်တီအတွင်းရှိ ရုံမြင်သံကြားလိုင်း 24 ပေါ်တွင် သို့မဟုတ် [DSTV အွန်လိုင်း ပေါ်တွင် သင် ရှုစားနိုင်ပါသည်။](#)

စနေနေ့၊ ဇန်နဝါရီလ 9 ရက်နေ့တွင် ကျောင်း အရင်းအမြစ် အရာရှိနေ့ကို ပြုလုပ်ကျင်းပခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ မိသားစုများ နှင့် အသိုင်းအဝိုင်း တို့၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုအတွက် ကတိကဝတ်ပြု ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်း အရင်းအမြစ် အရာရှိများကို ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။

နောက်ဆုံးအနေဖြင့် နိုင်ငံ၏ ပါလီမန် တိုက်ခိုက်ခံရချိန်တွင် များစွာသော ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် မိသားစုများတို့သည် ယခုအပတ် မငြိမ်သက်မှုများကို မျက်မြင်ကိုယ်တွေ့ ကြုံခဲ့ကြရပါသည်။ ဤပုံရိပ်များသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ငယ်ရွယ်သော ပညာသင်ဆရာကျောင်းသား များအတွက် ပူပင်စရာများနှင့် ကြောက်လန့်စရာများ ဖြစ်စေပါသည်။ ဤအချိန်ကို အသုံးပြုလျက် သဘောထားကွဲလွဲမှုအမျိုးမျိုးနှင့်ပတ်သက်၍ အပြုသဘောဆောင်ပြီး ဂရုစိုက်တတ်သောပြောဆိုမှုများကို နားထောင်ကာ ပြုလုပ်ကြပါစို့။ 2020 စိန်ခေါ်မှုများကို တွေ့ကြုံလာခဲ့ပြီးသည့်နောက်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကူညီအားပေးမှုကို လိုအပ်ပြီး စိုးရိမ်မှုများနှင့် အတွေးအခေါ်များ ဝေမျှပြောဆိုရန် လုံခြုံသည့်နေရာကို လိုအပ်သည်။

တောက်ပသော 2021 ခုနှစ် သို့ ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပြီး ခိုင်ခံ့သော ကျွန်ုပ်တို့၏ ရပ်ရွာလေးအား အထက်သို့ မြင့်တက်ရန် အားပေးတိုက်တွန်းပါသည်။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Cheryl Watson-Harris